
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.130.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Maciej Aleksander zawnioskował  
o przeanalizowanie, czy liczba koszy na śmieci na Osiedlach: Legionów, Westerplatte, Jasna, Zielone 
jest wystarczająca. Ponadto chciał wiedzieć, czy będzie segregacja odpadów przy obiektach sportowo-
rekreacyjnych. Zwrócił się o wygospodarowanie „funduszu napraw doraźnych”, z którego brygada 
interwencyjna (proponowana wnioskiem KRM.0003.109.2024) mogłaby wykonywać drobne naprawy 
na osiedlach. Działania takie byłyby na pewno dobrze postrzegane przez mieszkańców i pokazywałoby 
sprawczość miasta.  


